

Title (en)

Device for waste disposal, especially for use in railway vehicles.

Title (de)

Einrichtung zur Aufnahme von Abfall, insbesondere zur Verwendung in Schienenfahrzeugen.

Title (fr)

Dispositif pour le ramassage de déchets, en particulier dans les véhicules ferroviaires.

Publication

EP 0657370 A1 19950614 (DE)

Application

EP 94118941 A 19941201

Priority

DE 9318859 U 19931209

Abstract (en)

A device for receiving waste, especially for use in rail-bound vehicles, has a container (1) which is mounted, for example, on a wall of the vehicle in a removable fashion and the open top of which is covered by a flap (2). The said container (1) has, beneath the flap (2) a peripheral bead (1a) which is positively enclosed by the open end section of a refuse sack (3) which is arranged inside the container (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Einrichtung zur Aufnahme von Abfall, insbesondere für Schienenfahrzeuge, hat einen beispielsweise an einer Fahrzeugwand abnehmbar angebrachten Behälter (1), der an seiner offenen Oberseite durch eine Klappe (2) abgedeckt ist. Dieser Behälter (1) weist unterhalb der Klappe (2) einen umlaufenden Wulst (1a) auf, der von dem offenen Endabschnitt eines innerhalb des Behälters (1) angeordneten Müllsackes (3) formschlüssig umgriffen wird. <IMAGE>

IPC 1-7

B65F 1/14; **B65F 1/06**

IPC 8 full level

B65F 1/06 (2006.01); **B65F 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65F 1/06 (2013.01); **B65F 1/1436** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 9312890 U1 19931104 - KAUFMANN METALLWERK J C F [DE]
- [X] DE 9200360 U1 19930513
- [X] CH 541944 A 19730930 - FORSTER AG HERMANN [CH]
- [A] NL 6802836 A 19690902

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9318859 U1 19950406; EP 0657370 A1 19950614

DOCDB simple family (application)

DE 9318859 U 19931209; EP 94118941 A 19941201